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Svenljungamarschen 
 
Hej 
 
Detta är ett informationsbrev som alla lag/lagledare som startar i 
marschen skall läsa med anledning av att vi tidigare år fått kritik.  
Vi har fått kritik för nedskräpning och alkoholkonsumtionen utefter banan.  
 
Svenljunga kommuns folkhälsoråd har tagit upp frågan om 
alkoholkonsumtionen med oss och vi har agerat därefter. Vi vill att ni även 
i år håller er skärpta och inte uppträder berusade, varken vid starten, 
utefter banen eller i mål. En del av er kommer säkert ihåg att vi har något 
år haft besök av Polisen, vid start och mål samt utefter banan. 
 
Vi har träffat folkhälsorådet och vi vill att vi ska kunna fortsätta att 
arrangera denna marsch. För detta krävs att vi alla hjälps åt.  
Håll nere alkoholkonsumtionen, låt bli att skräpa ned. 
 
Det största ansvaret för att förbättra dessa frågor ligger hos de deltagande 
lagen. Det är bland några av dem som nedskräpningen sker, det är också 
hos dem som alkoholkonsumtion blir för hög och iögonfallande. 
 
Du som lagledare för laget är ansvarig för hur ditt lag sköter sig. Vi kan 
inte acceptera att det skräpas ner överhuvudtaget. Det finns säckar utmed 
banan att slänga skräp i, använd dom. 
 
Som lagledare är du också ansvarig för att alla lagmedlemmar kommer i 
mål, att alla lagmedlemmar är med laget till varje station och att ingen blir 
för berusad. 
 
Läs detta brev i god tid före marschen och gå igenom det med ditt lag. Vi 
kommer inte att tillåta lag som missköter sig delta i Svenljungamarschen 
framöver. Om alla hjälps åt, blir marschen ännu roligare och den trevliga 
tillställningen som många ser fram emot varje år. 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Svenljunga IK 
Funktionärerna 


